



籌募經費獎勵辦法

依據美洲總公所章程第十四條規定制定本辦法：

1. 請總公所依章程規定，發函向各地公所籌捐，
2. 各地公所及個人捐款芳名，金額請於 2025 年 6 月 1 日前通知籌委會，以便準備獎品及刊登於特刊，
3. 捐款一萬元以上或連續兩屆捐款合計一萬元者，由總公所聘為永遠名譽顧問，在季刊及特刊刊登玉照全頁一屆，頒發永遠名譽顧問金牌一面，佩戴紅絲帶及遊行時坐開蓬車，
4. 捐款三千元以上者聘為大會名譽監督，在季刊及特刊刊登玉照全頁一屆，頒發名譽監督金牌一面，免繳懇親報名費三名，佩戴紅絲帶及遊行時坐開蓬車，
5. 捐款二千元者，聘為大會名譽顧問，在季刊及特刊刊登玉照 1/2 頁一屆，頒發名譽顧問金牌一面，免繳懇親報名費二名及佩戴紅絲帶，
6. 捐款一千元者，聘為大會名譽顧問，在季刊及特刊刊登玉照 1/4 頁一屆，頒發名譽顧問金牌一面，免繳懇親報名費一名及佩戴紅絲帶，
7. 捐款五百元者，聘為大會名譽代表，在季刊及特刊刊登玉照 1/9 頁一屆，
8. 凡捐款一百元以上者將其芳名及金額刊登於特刊，
9. 本辦法報備總公所核准執行。

附註：

遊行計劃，因路線較長，橫貫唐人埠百老匯大街，如果參加人數及隊伍不如預期，則有可能取消。



FUNDRAISING REWARD METHODS

These measures are formulated in accordance with Article 14 of the PALKA:

1. PALKA office please send letters to all local chapters to solicit donations in accordance with the provisions of the bylaw.
2. All donating source please notify the preparatory committee of individual names and amounts of donations before **June 1, 2025** so that prizes can be prepared and published in the special issue.
3. Those who donate \$10,000 or more or donate a cumulative total of \$10,000 for two consecutive terms will be named as permanent honorary consultants by the PALKA and their full page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold metal will be awarded and parade ride in a convertible with red ribbon worn.
4. Those who donate \$3000 or more will be appointed as the honorary supervisor of the convention, their full-page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold metal will be awarded and parade ride in a convertible with red ribbon worn, registration fee for three will be waived.
5. Those who donate \$2000 or more will be appointed as the honorary consultant of the convention, their half page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold medal and red ribbon will be awarded, registration fee for two will be waived.
6. Those who donate \$1000 or more will be appointed as the honorary consultant of the convention, their 1/4-page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold medal and red ribbon will be awarded, registration fee for one will be waived.
7. Those who donate \$500 or more will be appointed as the honorary representatives of the convention, their 1/9-page photos will be published in both the quarterly and special issue.
8. Those who donate \$100 or more will have their names and amount listed in the special issue.
9. These measures will be reported to PALKA for approval and implementation.

Note:

Due to the long route of the parade, which crosses Broadway in Chinatown, if there are not enough participants, it may be canceled.